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                                                        Protokół nr 53/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
w dniu 06 czerwca 2012 roku 

o godz. 09.00 
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Mariusz Żałobniak– Sekretarz Powiatu Średzkiego 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołów Nr 50/2012, 51/2012, 52/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej,  

4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie:   

- sprzedaży w trybie licytacji ruchomości stanowiących mienie Powiatu,   

-ustalenia składu Komisji Przetargowej do przeprowadzenia procedury sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej położonej w obrębie Kryniczno, gmina Środa Śląska, 

-ustalenia składu Komisji do przeprowadzenia procedury sprzedaży w trybie licytacji ruchomości 

stanowiących mienie Powiatu.  

5. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- przyjęcia logo Powiatu Średzkiego oraz określenia zasad jego używania  

6. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- realizacji przez Gminę Miękinia zadania pn. „ Odbudowa infrastruktury krytycznej przy drodze 

powiatowej w miejscowości Mrozów”,   

- odpowiedzi na wnioski radnego Wichy, zgłoszone na sesji w  dniu 26 kwietnia 2012 r. 

- możliwości oszczędności w zakresie opłat za energię elektryczną, zaproponowanej przez firmę Benefit 

Consulting Group s.c. oraz Tauron S.A.   

- zatwierdzenia porozumienia pomiędzy Powiatem Średzkim, a Powiatem Legnickim  w sprawie przyjęcia 

dziecka, warunków jego pobytu oraz wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie ( Sebastian 

Bubicz),  

- zatwierdzenia porozumienia pomiędzy Powiatem Średzkim, a Powiatem Kieleckim, w sprawie 

ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej (Patrycja Milik)  

- trzech porozumień pomiędzy Miastem Wrocław, a Powiatem Średzkim, w sprawie ponoszenia 

wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej (Bartłomiej Jaworski, Jan 

Jaworski, Paweł Jaworski)  

7.  Zapoznanie się z informacją, dotycząca gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi mienie 

powiatu. 

8. Sprawy różne.  

Wicestarosta 
Zaproponował wprowadzenie stanowiska, dotyczącego dotacji dla organizacji 
pozarządowych.  
 
Sekretarz 
Dodał, że w przypadku podjęcia stanowiska, Zarząd musi przyjąć uchwałę w tej sprawie.  
 
 



 2 

Ad. 2 Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianą: 
   
                                                            Za-5 W-0 P-0  
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Nr 50/2012: 
 
                                                            Za-5 W-0 P-0  
 
- przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Nr 51/2012: 
   
                                                            Za-5 W-0 P-0  
 
- przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Nr 52/2012: 
  
                                                           Za-4 W-1 (Wicestarosta) P-0  
 
Ad. 4 Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie:   

 

- sprzedaży w trybie licytacji ruchomości stanowiących mienie Powiatu,   

 

Starosta 

Wyjaśnił, że są to samochody, które zostały przejęte jako mienie powiatu. Podane są ceny 

wywoławcze, określone przez rzeczoznawcę, zmieniły się przepisy w tym zakresie. Dodał, że 

są to samochody, przejęte z parkingu strzeżonego na które zostały odholowane.    

 

Za podjęciem powyższej uchwały Zarządu, członkowie głosowali:  

                                                          Za-4 W-1 (r. Kaczmarek) P-0  

 

- ustalenia składu Komisji do przeprowadzenia procedury sprzedaży w trybie licytacji ruchomości 

stanowiących mienie Powiatu.  

 

Za podjęciem powyższej uchwały, członkowie głosowali: 

                                                              Za-5 W-0 P-0  

 
-ustalenia składu Komisji Przetargowej do przeprowadzenia procedury sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej położonej w obrębie Kryniczno, gmina Środa Śląska, 

 

Za podjęciem powyższej uchwały, członkowie głosowali:  

                                                              Za-5 W-0 P-0  

Ad. 5  Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  
 

- przyjęcia logo Powiatu Średzkiego oraz określenia zasad jego używania  

 

Radny Kaczmarek 

Powiedział, że uważa, że jest to logo piękne, ale dla Środy Śląskiej, a nie dla Powiatu 

Średzkiego.  

 

Starosta 

Powiedział, że nie chciałby czekać dłużej z podjęciem uchwały, jest to uchwała Rady i Rada 

podejmie ostateczną decyzję.  
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Wicestarosta 

Powiedział, że komisja konkursowa składała się z fachowców i niemal jednogłośnie 

zaproponowano to logo, jako logo Powiatu.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem proponowanej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
                                                     
                                                    Za-4 W-1 (r. Kaczmarek) P-0 
 
- realizacji przez Gminę Miękinia zadania pn.„Odbudowa infrastruktury krytycznej, przy 
drodze powiatowej w miejscowości Mrozów”.   
 
Sekretarz  
Wyjaśnił, że kilka lat temu zawarliśmy porozumienie i umowę z Gminą Miękinia, w których 
Gmina zobowiązała się na naszym mieniu wykonywać zadania remontowo-inwestycyjne. 
Wzrosła kwota tego zadania o dodatkową kwotę 60 tysięcy, chodzi o rów przy drodze 
powiatowej w Mrozowie. Dodał, że Gmina Miękinia zwróciła się do nas z wnioskiem o 
zwiększenie ich udziału - wygląda to następująco: Gmina przekazuje nam pieniądze, a 
następnie my wyznaczamy Gminę jako wykonawcę tych robót.  
 
Radny Kaczmarek 
Zauważył, że powinniśmy wziąć przykład z Gminy Miękinia, która w trosce o dobro 
społeczeństwa wykłada własne pieniądze, na nasz majątek powiatowy.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Gminy Miękinia, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                          Za-5 W-0 P-0  
 

- odpowiedzi na wnioski radnego Wichy, zgłoszone na sesji w  dniu 26 kwietnia 2012 r. 

Sekretarz 
Wyjaśnił, że w pierwszym wniosku chodziło o zlecenie całościowe wykonania badania 
wykonania drogi Zabłoto-Kostomłoty i drugi wniosek odnośnie zatrudnienia osoby w 
Starostwie Powiatowym, która znałaby się na drogach, bo jak twierdzi Pan radny, takiej 
osoby nie mamy.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem przedłożonej treści odpowiedzi na wnioski radnego Wichy, 
członkowie Zarządu głosowali: 
  
                                                         Za-5 W-0 P-0 
 

- możliwości oszczędności w zakresie opłat za energię elektryczną, zaproponowanej przez firmę Benefit 

Consulting Group s.c. oraz Tauron S.A.   

Na posiedzenie Zarządu, wchodzi Elżbieta Możejko- Z-ca kierownika Wydziału MiD.  
 
Elżbieta Możejko 
Powiedziała, że firma Benefit wykonała audyt kosztów zakupu energii za 2011 rok i 
zaoferowała się, że jest w stanie poprzez przeprowadzenie odpowiedniego przetargu 
uzyskać oszczędności na poziomie 50 tysięcy rocznie dla nas i poszczególnych jednostek. 
Dodała, iż firma proponuje przy 3-letniej współpracy i oszczędności na poziomie 16 %, to ta 
opłata, ich wynagrodzenie, to będzie miesięcznie 770 złotych brutto. Dodała, że Tauron 
zaoferował ostatnio rezygnację z opłaty handlowej i podwyżki do końca 2013 roku.  
 
Radny Pierzchalski 
Zapytał  czy firma gwarantuje niezmienność, jeżeli będą podwyżki? 
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Elżbieta Możejko 
Odpowiedziała, że firma gwarantuje niezmienność stawek przez trzy lata.  
 
Sekretarz 
Powiedział, że ogłaszając przetarg musimy zaznaczyć niezmienność tych stawek. Firmy 
składające oferty muszą to sobie odpowiednio skalkulować. Dodał, że firma Benefit zwróciła 
się do nas z propozycją darmowego audytu. Stwierdzili, że nasze opłaty za energię są 
wysokie i że oni gwarantują nam oszczędności w kwocie 50 tysięcy, jeżeli przeprowadzimy 
przetarg. Nie oznacza to, że wygra ten przetarg firma Tauron, bo na rynku jest pięć-sześć 
firm z tej branży. Dodał, że firma Benefit zarobi tylko wtedy, gdy faktycznie te 16 % 
zaoszczędzimy.   
 
Za pozytywnym stanowiskiem, członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                       Za-5 W-0 P-0 
 
Radny Chabraszewski opuścił posiedzenie Zarządu.  

 

- zatwierdzenia porozumienia pomiędzy Powiatem Średzkim, a Powiatem Legnickim, w sprawie przyjęcia 

dziecka, warunków jego pobytu oraz wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie ( Sebastian 

Bubicz),  

  

Za zatwierdzeniem porozumienia, członkowie Zarządu głosowali: 

  

                                         Za-4 W-0 P-0 (nieobecny r. Chabraszewski) 
 

- zatwierdzenia porozumienia pomiędzy Powiatem Średzkim, a Powiatem Kieleckim, w sprawie 

ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej (Patrycja Milik)  

 

Za zatwierdzeniem porozumienia, członkowie Zarządu głosowali: 

           

                                         Za-4 W-0 P-0 (nieobecny r. Chabraszewski) 
 

- trzech porozumień pomiędzy Miastem Wrocław, a Powiatem Średzkim, w sprawie ponoszenia 

wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej (Bartłomiej Jaworski, Jan 

Jaworski, Paweł Jaworski)  

 

Za zatwierdzeniem powyższych porozumień, członkowie Zarządu głosowali: 

                                            

                                         Za-4 W-0 P-0 (nieobecny r. Chabraszewski)  

 

Ad.7 Zapoznanie się z informacją, dotycząca gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi mienie powiatu. 

Po analizie przedłożonej informacji Zarząd Powiatu podjął następujące stanowisko w w/w 
sprawie:  
 
„Zarząd Powiatu w Środzie Śląskiej, przyjął do wiadomości informację przedstawioną przez 
Wydział MiD (zawartą w piśmie o sygn. MiD.6845.2.2102) dotyczącą gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi mienie powiatu w zakresie procedur zbycia nieruchomości 
szpitala w Środzie Śląskiej”.   
 
Za powyższym stanowiskiem, członkowie Zarządu głosowali: 
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                                             Za-4 W-0 P-0 (nieobecny r. Chabraszewski)  
 
- stanowisko dotyczące dotacji dla organizacji pozarządowych 
 
Wicestarosta 
Wyjaśnił, że uchwałą Zarządu Powiatu określono następujące zadania i kwoty 
dofinansowania: w zakresie ochrony i promocji zdrowia - 2 000 złotych; w zakresie 
wypoczynku dzieci i młodzieży - 2 razy po 2 000 złotych; w zakresie wspierania i 
rozpowszechniania kultury fizycznej i sportu - 2 razy po 2 000 złotych. Wpłynęło 9 ofert na 
łączną kwotę 17 000 złotych, ocena merytoryczna od 0- 10 punktów w każdym zakresie. 
Dodał, że zgodnie z ogłoszeniem, dotacje mogą otrzymać tylko te zadania, które otrzymały 
co najmniej 50 % maksymalnej liczby punktów, czyli 20. Z 9-ciu złożonych ofert, powyżej 20-
tu punktów otrzymały tylko cztery oferty. Pozostały oferty, ze względów formalnych, 
otrzymały punktację poniżej 20 pkt.  
 
Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień Wicestarosty, podjął następujące stanowisko w 
w/w sprawie:  
 
„Zarząd Powiatu po zapoznaniu się ze wstępnymi wynikami konkursu ofert na realizację 

zadań Powiatu Średzkiego w 2012 roku oraz punktacją Komisji przedstawionymi w projekcie 

protokołu z prac Komisji Konkursowej z 05.06.2012r. przez Przewodniczącego Komisji 

Konkursowej, uznał, że wartość merytoryczna projektów jest na tyle wysoka, że niska ocena 

z powodu błędów formalnych projektu budżetu nie powinna spowodować ich odrzucenia i 

zaproponował tydzień na uzupełnienie i ponowną ofertę przez tą komisję”  

Za powyższym stanowiskiem członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                          Za-4 W-0 P-0 (nieobecny r. Chabraszewski)  
 
Ad.8 Sprawy różne 
 
Radny Pierzchalski 
Zauważył, że na terenie Gminy Udanin wbudowano patcherem 600 ton grysu i że 
wykonawca jest dopiero na szóstej pozycji, a jest ich dwadzieścia.  
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał czy posiadamy pieniądze na ogłoszenie dodatkowego przetargu na to zadanie?   
 
Starosta 
Odpowiedział, że nie mamy takich pieniędzy, ale zobaczymy, ile zostanie dróg nie 
zrobionych.  
 
Radny Pierzchalski  
Zapytał czy coś wiadomo na temat przetargu na „Akcję Zima”? Dodał, że chciałby, aby na 
następnym posiedzeniu Zarządu o tym porozmawiać.  
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał o ulicę Gałowską w Lutyni.   
 
Wicestarosta 
Odpowiedział, że wybrany geodeta dokonał pomiarów i wynika z nich, że trzy płoty trzeba 
przesunąć do 1 metra. W ciągu tygodnia operat powinien złożyć.   
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Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
             (-) 
Katarzyna Łaziuk               Sebastian Burdzy…………(-)………….. 

 
                      
                        Mieczysław Kudryński……(-)…………. 

 
 

            Czesław Kaczmarek ………(-)………….. 
 
 
                                                               Grzegorz Pierzchalski..........(-)................ 
 
 
                                                               Józef Chabraszewski............(-)............... 
 

                                                               

      Mariusz Żałobniak …………(-)…………. 

                                                                 

 
 
 
  


